
 

 

Kommunfullmäktige i Askersund 

Interpellation  

till Caroline Dieker, kommunstyrelsens ordförande (M) 

Budget för 2024 
 
Oppositionens förslag till budget för 2024 antogs av kommunfullmäktige i juni i år. Budgeten är stram 

men innehåller några betydelsefulla satsningar 

- Speciallärare för att låg- och mellanstadiet i hela kommunen 

- Aktiviteter för de äldre 

- Kommunal fotvårdsterapeut 

- Vårdsvenska för personal inom omsorgen 

Men budgeten innehåller också besparingar jämfört med M, KD, L och LPOs förslag. Den antagna 

budgeten innehåller 190 000 kronor mindre i anslag till kommunstyrelsen, en summa som motsvarar 

det arvoderade uppdrag som antogs i 2023 års budget.  

Budgeten är ett viktigt styrdokument. 2024 års budget ska nu förvaltas och verkställas av politiker 

vilka röstat emot den. En, för Askersund, ny situation vilken väcker en del frågor. 

 

Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande frågor 

 

- Hur tänker man göra för att genomföra de förslag som skiljer den antagna budgeten mot 

styrets? 

- När kommer man att börja rekryteringen av nya speciallärare? 

- Hur kommer man hantera frågan med fotvårdsterapeut så att fotvårdsterapeut finns på plats 

till årsskiftet? 

- När kommer utbildningar i vårdsvenska kunna vara i gång och hur ska dessa bedrivas? 

- Hur ser planerna ut för aktiviteter för de äldre på särskilda boenden? Viktigt för dem det 

berör att aktiviteterna kommer i gång direkt efter årsskiftet. 

- Vad tänker man göra med det arvoderade uppdraget vilket inte längre är finansierat? 
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